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Lipové aleji, vrbovému háji, impo-
zantnímu jasanu a mnoha dalším 
stromům a keřům hrozilo, že budou 
zbytečně pokáceny. Nejčastěji kvů-
li lenosti a neochotě hledat způsoby, 
jak stromy zapojit do nových projek-
tů a plánů. Když se do toho vložili 
občané, uznali nakonec i úředníci, že 
není důvod, aby se kvůli rekonstruk-
ci prostoru před nádražím musela 
vykácet lipová alej, že příjezdovou 
cestu k výrobní hale jde postavit bez 
pokácení všech devatenácti bříz, že 
k záchraně dvou platanů u nádraží 
stačí o dva metry posunout vjezd na 
plánované parkoviště. Místní spolky 
se postupně, i díky pomoci Franka 
Bolda, stali respektovaným partne-
rem města při jednáních o kácení. 
Chcete-li i u vás předejít zbytečnému 
kácení, je nejlepší založit spolek, je-
hož hlavním cílem je ochrana přírody 
a krajiny. Pak si můžete zažádat, 
aby vás úřad předem informoval 

o zahajovaných řízeních, vstupovat do 
nich jako účastník a chránit zdravé 
stromy – jako to dělají v Pardubicích. 

ZACHRAŇUJÍ 
v Pardubicích stromy

TEXT: Eliška BARTOŠOVÁ ● FOTO: CHRÁNÍME STROMY

Díky zájmu a zapojení pardubických spolků Chráníme stromy 
a Zelená pro Pardubicko budou desítky stromů dál stát na 
svém místě, těšit kolemjdoucí, poskytovat stín, čistit ovzduší 

a plnit další důležité funkce v krajině. 

Chcete, aby i vaše 
okolí bylo příjemným 
místem pro život? Ob-
raťte se na Frank Bold. www.frankbold.org
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